
  

 

 

Sprawozdanie 

z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej 

Rady Miejskiej w Witkowie w latach 2010- 2014 

 

 W omawianym okresie Komisja odbyła 50 posiedzeń. Głównym zadaniem 

Komisji było opiniowanie spraw do rozpatrzenia na sesjach Rady Miejskiej oraz  

z zakresu działalności Komisji. 

Na kolejnych posiedzeniach Komisja opiniowała projekty: 

- planu pracy Rady Miejskiej i budżetu Gminy i Miasta; 

- uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Witkowo 

  z organizacjami  pozarządowymi oraz o wolontariacie; 

- uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

  Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii; 

- uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

  zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Witkowo; 

- uchwały w sprawie zmiany nazwy Szkoły Podstawowej Nr 3 im Lotnictwa  

  Polskiego w Witkowie; 

- uchwały w sprawie określania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla  

  niepublicznych przedszkoli i szkół działających na terenie Gminy Witkowo; 

- uchwały dot. opłat za korzystanie z Ośrodka Wypoczynkowego w Skorzęcinie; 

- uchwały dot. regulaminu korzystania z hali sportowo-widowiskowej w Witkowie; 

- uchwały dot. opłat za korzystanie z obiektów sportowych w Witkowie  

  i sali sportowej w Mielżynie; 

- uchwały dot. wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   

  do realizacji   pracy z rodziną; 

- uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

   w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2013-2015; 

- uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

   2013-2015; 

- uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

  za usługi opiekuńcze na terenie Gminy Witkowo; 
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Ponadto na swoich posiedzeniach co roku: 

- opracowywano plan pracy Komisji; 

- na bieżąco analizowano  realizację Gminnego Programu Profilaktyki  

  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Programu Przeciwdziałania 

  Narkomanii; 

- zapoznawano się z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie  

   Witkowo; 

- zapoznawano się z informacją dotyczącą dowozu dzieci do szkół podstawowych  

    i gimnazjów; 

- zapoznawano się z informacją o wypoczynku dzieci i młodzieży w czasie wakacji  

  letnich z rodzin ubogich i dysfunkcyjnych. 

- zapoznawano się z informacją o finansowaniu sportu i upowszechnianiu kultury 

   fizycznej na terenie Gminy i Miasta;   

- zapoznawano się z informacją o realizacji  ”Programu Rozwoju Turystyki i Rekreacji  

  na terenie Gminy Witkowo”;   

- zapoznawano się ze sprawozdaniem w zakresie współpracy Gminy Witkowo  

  z organizacjami pozarządowymi;   

- zapoznawano się z informacją o działalności Zespołu Interdyscyplinarnego; 

- zapoznawano się z informacją o funkcjonowaniu świetlic środowiskowych; 

- zapoznawano się z informacją o realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów 

  Społecznych na terenie gminy i miasta w latach 2007-2013”; 

 

Na swoich posiedzeniach Komisja organizowała spotkania: 

-z dyrektorami Szkół Podstawowych i Gimnazjów na temat: 

- działalności Uczniowskich Klubów Sportowych  

- potrzeb inwestycyjnych i bieżącego funkcjonowania placówek. 

- z Dyrektorem Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Witkowie na temat: 

- działalności OK,SiR-u w Witkowie i OW w Skorzęcinie; 

- stanu technicznego zarządzanych obiektów. 

- z Dyrektorem Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Witkowo zapoznawano się 

   z poziomem czytelnictwa oraz z działalnością kulturalną biblioteki na rzecz  

   lokalnego środowiska. 
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- z Kierownikiem Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Witkowie, 

analizowano nowo wchodzące przepisy prawne oraz bieżące funkcjonowanie 

Ośrodka. 

Komisja przeprowadziła wizje lokalne wszystkich podległych szkół, przedszkoli, 

obiektów sportowych i placów zabaw na terenie gminy i miasta, zapoznając się z ich 

stanem technicznym i potrzebami inwestycjami. 

Na bieżąco monitorowała realizację budowy nowego kompleksu sportowego oraz  

boisk sportowych o sztucznej nawierzchni i gminnych placów zabaw. 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

          Piotr Jóźwik 

 

 


